

Date: 11<sup>th</sup> Jumada II 1447  
2<sup>nd</sup> December 2025

التاريخ: 11 جمادى الآخرة 1447 هـ  
الموافق: 02 ديسمبر 2025 م

### Disclosure

#### **Sohar International Bank SAOG receives CBO's in-principal approval to proceed with the proposed acquisition of a majority stake in Neo Group Limited - KSA**

Further to the disclosure made by Sohar International Bank S.A.O.G. ("Sohar International") on wishes to inform the market that on the 12<sup>th</sup> of August 2025 whereunder Sohar International announced that Sohar International sought the in-principal approval of the Central Bank of Oman ("CBO") to enter into a non-binding Memorandum of Understanding with Neo Group Limited UAE (the "Seller") who owns 80% equity stake in Neo Group Limited KSA (the "Target") (the "MoU") pursuant to which Sohar International would explore the possibility of acquiring a majority stake of up to 55% in Neo Group Limited from the Seller (the "Intended Acquisition").

Sohar International is pleased to announce that on the 2<sup>nd</sup> of December 2025, Sohar International received CBO's in-principal approval to proceed with the Intended Acquisition, subject to completion of due diligence and final regulatory approvals both in the Sultanate of Oman and the Kingdom of Saudi Arabia.

Sohar International will make further announcements as material developments occur in line with applicable regulatory requirements.

**Abdulwahid Mohamed Al Murshidi**  
**Chief Executive Officer**

### إفصاح

بنك صحار الدولي ش.م.ع. يتلقى موافقة البنك المركزي العماني المبدئية على المضي في الاستحواذ على حصة أغلبية في شركة نيو جروب المحدودة - المملكة العربية السعودية

إلحاقاً بالإفصاح الصادر من بنك صحار الدولي ش.م.ع. ("صحار الدولي") بتاريخ 12 أغسطس 2025م والذي قام صحار الدولي من خلاله بالإعلان عن أنه قام بمخاطبة البنك المركزي العماني طالباً الحصول على الموافقة المبدئية للتوقيع على مذكرة تفاهم غير ملزمة مع شركة نيو جروب المحدودة - الإمارات ("البائع")، التي تملك 80% من حصص رأسمال شركة نيو جروب المحدودة - السعودية ("الشركة المستهدفة"). وتهدف هذه المذكرة إلى دراسة إمكانية استحواذ البنك على حصة أغلبية تصل إلى 55% من الشركة المستهدفة ("الاستحواذ المحتمل").

يسر صحار الدولي أن يعلن عن أنه تلقى بتاريخ 2 ديسمبر 2025م موافقة البنك المركزي العماني المبدئية على المضي في إجراءات الاستحواذ المحتمل، شريطة القيام بإجراءات الفحص النافي للجهالة والحصول على الموافقات النهائية من الجهات الرقابية في كل من سلطنة عمان والمملكة العربية السعودية.

سيقوم صحار الدولي بالإعلان عن أي تطورات مهمة، وفقاً للمتطلبات التشريعية المعمول بها.

**عبدالواحد بن محمد المرشدي**  
**الرئيس التنفيذي**

